

Dr. Andreas Mündel ist seit 20 Jahren in verschiedenen strategischen Rollen in der Beratung und Logistikindustrie tätig. Nach dem Physikstudium arbeitete er zunächst bei der Unternehmensberatung McKinsey und wechselte 2004 zur Deutschen Post DHL als Head of DHL Express Europe. Inzwischen ist er SVP der Konzernstrategie und verantwortet strategische Projekte im Bereich der Produktion. Dies umfasst die Führung der Clean OPS Teams, die Leitung des Sustainable Fuel Projektes, das Center of Excellence Automation of Operations, das Group OHS Team sowie das Corporate Patent Management. Darüber hinaus koordiniert Herr Mündel die Agenda des Operations Boards, dem neben dem Vorstandsvorsitzenden auch die divisionalen Vorstände für den Bereich Betrieb angehören.

Dr. Andreas Mündel has been in various strategic roles in the consulting and logistics industry for 20 years. After studying physics, he initially worked for the management consultancy McKinsey and moved to Deutsche Post DHL in 2004 as Head of Strategy of DHL Express Europe. He is now SVP of Group Strategy and responsible for strategic projects in the area of production. This includes the Clean OPS teams, the lead of the Sustainable Fuel project, the Center of Excellence Automation of Operations, the Group OHS team and Corporate Patent Management. In addition, Mr. Mündel coordinates the agenda of the Operations Board, which includes the divisional board members for Operations in addition to the CEO.